
 למה להשקיע דווקא בצפון 
 

 למה כדאי להשקיע דווקא בצפון? 

 מה הופך את ההשקעות בצפון לכל כך אטרקטיביות בשנים האחרונות?

 

 רבים ממשקיעי נדל"ן מבינים ומגלים את הפוטנציאל הטמון בעסקאות כאן בצפון, 

 החל מהמחירים שנותרו עדיין "שפויים" ביחס לשאר המדינה,  

 ועד למבחר הדירות הקיים כאן להשקעה ולהשבחה. 

 

 הסביבה הצעירה של עשרות אלפי הסטודנטים שמתחילים  

 את לימודיהם באוניברסיטת תל חי בכל שנה מהווים פוטנציאל עצום.  

 הביקוש לדירות סטודנטים תמיד עולה על ההיצע הקיים. 

 הדבר משפיע על כל האיזור שסובב את האוניברסיטה. 

 קריית שמונה והקיבוצים הסובבים נהנים מהתפתחות האיזור ופתיחה של 

 המון מקומות בילוי באווירה צעירה וסטודנטיאלית ממכרת.

 והופכים כל השקעה בנכס באיזור האוניברסיטה וסביב לה למאוד בטוחה ומשתלמת! 

 ים עבור חלק מלקוחותינו, בנכסים קיימים שאנחנו מנהל

 ניתן לומר שהם מגיעים לתשואות גבוהות ויפות מאוד על ההשקעות שלהם. 

 וזאת רק ההתחלה... 

 

 , יש לנו ארץ נהדרת ובמיוחד כאן בגזרה הצפונית היפה והמדהימה שלנו

 יש עוד הרבה אפיקי השקעה מניבים ומגניבים, במשך כל עונות השנה יש תיירות פנים משגשגת  

 שכת לכאן עשרות אלפי מטיילים ומשפחות שרוצות לנפוש באווירה הצפונית המיוחדת, שמו

 ככה גם בעלי הצימרים והוילות לאירוח נהנים מפרנסה בשפע במשך כל ימות השנה. 

 

 לסיכום, 

 אם אתם מחפשים לרכוש נכס להשקעה, 

 תעשו בדיקה איתנו פה בצפון. 

 כאן! אתם תופתעו לגלות את הפוטנציאל שמחכה לכם 

 


